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Zwembaddirecteur Edwin Koelink (rechts) pleit al jaren voor een nieuw zwembad en ziet 
nu zijn wens in vervulling gaan. Foto: gemeente Meppel 

Een doorbraak voor Bad Hesselingen in Meppel. Na jarenlang pleisters plakken 
op het huidige zwembad uit 1968, wil het stadsbestuur een nieuw zwembad 
bouwen. Het pand moet in 2029 worden opgeleverd. 

Vorige week meldden de directie van het zwembad en meerdere verenigingen zich nog 
bij de gemeenteraad om hun zorgen kenbaar te maken. Het bad is te oud, te klein en 
duidelijk aan vervanging toe. Meerdere keren klopte directeur Edwin Koelink al aan bij 
het college om het 57 jaar oude bad te vernieuwen: de directie liet zelf een onderzoek 
uitvoeren waaruit bleek dat een nieuw pand de voorkeur had. Die wens lijkt nu in 
vervulling te gaan. 

Belangrijke maatschappelijke voorziening 

Het college gaat verschillende scenario’s voor de vernieuwing van het zwembad 
onderzoeken, waarbij het stadsbestuur in ieder geval pleit voor een compleet nieuw 
pand: hetzij op hetzelfde stuk grond of een nieuwe locatie. Het uitgangspunt van het 
college is dat minimaal een instructiebad, gericht op zwemveiligheid, en ruimte voor 
sportverenigingen behouden blijft. Daarnaast wordt gekeken naar de mogelijkheid om 
het zwembad uit te breiden met aanvullende faciliteiten. 

Wethouder Klaas de Vries (Sterk Meppel) benadrukt het belang van deze stap. „Het 
zwembad is een belangrijke maatschappelijke voorziening die behouden moet blijven 
voor Meppel. In welke vorm en omvang gaan we de komende tijd verder onderzoeken. 
Met dit besluit zorgen we er primair voor dat inwoners en sportverenigingen ook in de 
toekomst kunnen blijven zwemmen in een moderne en veilige accommodatie.” 

Ook zwembaddirecteur Edwin Koelink is blij met dit besluit. „Deze keuze brengt ons in 
een nieuwe fase als het om de toekomst van Bad Hesselingen gaat. Het biedt niet alleen 
zekerheid voor onze bezoekers en sportverenigingen, maar ook de kans om het zwembad 
nog beter aan te laten sluiten op de behoeften van de regio. We kijken uit naar 
voortzetting van de constructieve samenwerking in dit traject”, aldus Koelink. 

Besluitvorming 

De Vries geeft aan dat het huidige bad open kan blijven, mits het nieuwe zwembad op 
een andere locatie wordt gebouwd. „Dan kunnen de verenigingen en andere zwemmers 
gebruik maken blijven van het oude bad, totdat het nieuwe zwembad er staat.” De 
bedoeling is dat het zwembad er in 2029 staat. 

Ook de raad moet zich nog over het collegevoorstel buigen, maar op veel weerstand lijkt 
het nieuwe bad niet te hoeven rekenen: veel fracties lieten al doorschemeren een nieuw 
zwembad wel te zien zitten. Het zal er dan voornamelijk over gaan hoe uitgebreid qua 
faciliteiten het nieuwe bad wordt. 

 


